



Beijing Chiwest Co., Ltd

Declaration of CUCAS Scholarship Refund Policy

CUCAS (Beijing Shihua Yiwang Education Technology Co., Ltd.) is now offering professional scholarship application services to students interested in applying for scholarships in China. To ensure effective utilization of resources and avoid disorderly applications, we will charge a service fee of \$200 to \$1000 before application.

Regardless of full or installment payment, if the scholarship application is unsuccessful, we will prioritize seeking self funded admission opportunities for you. If self funded admission is accepted, the paid fees will not be refunded; If not accepted, proceed as follows:

1. For those who fully prepay, after the first application fails, they can receive a 50% refund or choose to transfer to the second application and pay the price difference (if any).
2. For installment prepayments, if the first application fails, the initial deposit will not be refunded. The service can be terminated or adjusted to the second application and the price difference (if any) can be paid.
3. Those who submit false materials, delay submission, or refuse scholarships after admission will not be refunded.

This statement shall come into effect immediately, and CUCAS will strictly abide by it. If there is any violation, CUCAS is willing to bear legal responsibility.

Company Name: Beijing Chiwest Co., Ltd

Address: Room 822, Haggang International Building, Building 2, No. 8, Airport North Street, Shunyi District, Beijing, 101316, China

Postcode: 101316

Tel: 86-10-82865135; 86-10-82388301



CUCAS奖学金退款政策声明

CUCAS（北京世华易网教育科技有限公司）现面向有意在中国申请奖学金的学生，推出专业的奖学金申请服务。为确保资源有效利用，避免无序申请，申请前我们将收取200至1000美元的服务费。

无论全额或分期支付，若奖学金申请未成功，我们将优先为您争取自费录取机会。若接受自费录取，已缴费用不退；若不接受，则按以下方式处理：

1. 全额预付者，首申失败后，可获50%退款，或选择调剂至第二次申请并补缴差价（如有）。
2. 分期预付者，首申失败后，初始押金不退，可终止服务或调剂至第二次申请并补缴差价（如有）。
3. 提交虚假材料、延迟提交或录取后拒绝奖学金者，不予退款。

本声明即刻生效，CUCAS将严格履行，如有违背，愿承担法律责任。

公司名称：北京世华易网教育科技有限公司

公司地址：北京市顺义区机场北街8号院2幢航港国际大厦822室

邮政编码：101316

联系电话：86-10-82865135; 86-10-82388301